
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 23. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 158
I forbindelse med ministerens besvarelse af S 721 om studerende med handicap i den
mundtlige spørgetid den 3. februar 2021 oplyste ministeren bl.a., at hun ville fokuserer
på, at ventetiden kommer ned, så studerende med handicap ikke skal vente for længe på
eksempelvis handicaptillæg. Vil ministeren på den baggrund oplyse, hvilke tiltag, der kan
tages for at opnå dette samt oplyse, om der allerede er sat initiativer i værk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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